



**Coupe d'Europe Open de Trec  
European Open Trec Cup**

**Saison 2018**

**FEUILLE D'ENGAGEMENT – ENTRY FORM**

Ce document, dûment rempli et lisible, doit être envoyé par mail à l'organisateur de la compétition et en copie à la FITE à l'adresse suivante : [info@fite-net.org](mailto:info@fite-net.org)  
La clôture des engagements a lieu au plus tard le vendredi minuit de la semaine précédant la compétition.

*This document, duly completed and legible, must be sent by mail to the organizer of the competition and to the FITE at the following address: [info@fite-net.org](mailto:info@fite-net.org)  
The closing date for entries is held no later than midnight on Friday the week before the competition.*

**COMPETITION**

ONTE:            DATE:                    LIEU- PLACE:

**CAVALIER / RIDER**

NOM- SURNAME :                                  PRENOMS- FIRST NAMES:  
DATE DE NAISSANCE- DATE OF BIRTH:  
ADRESSE COMPLETE- FULL ADDRESS:  
E-MAIL:                                  TELEPHONE- PHONE:

**CHEVAL / HORSE**

NOM- NAME:  
RACE- BREED :                                  ROBE- COLOUR:  
AGE:                                  TAILLE- HEIGHT:

AUTORISATION DE L'ONTE - NETO AUTHORIZATION

Cachet- Official stamp

Date                                  Signature

**Je, soussigné(e)                                  reconnais avoir pris connaissance du Règlement du Circuit Européen Open de TREC et certifie l'exactitude des informations fournies ci-dessus.**

***I, the undersigned                                  acknowledge that I have read the European Open Trec Circuit rules and certify the accuracy of the above information.***

Date :

Signature,